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PÖYTÄKIRJA 
 
Aihe:       107-G Piirihallituksen 2. kokous 
Aika:        24.11.2018   klo 15.00 - 17.45 
Paikka:    Rantakartano Pöyhölä,  Pöyhöläntie 72  42700 Keuruu 
 
1.   Kokouksen avaus 
      Piirikuvernööri Mauri Koskela avasi kokouksen 
 
2.   Kokousvirkailijat 
      Puheenjohtajana toimii DG Mauri Koskela ja sihteerinä CS Olavi Harju 
 
3.   Läsnäolijat 
       

Piirihallituksen jäsen Läsnä Poissa 

     DG  Mauri Koskela x  

     1. VDG  Heikki Näsi    x 

     2. VDG  Erkki Mäntylä x  

     IPDG  Olavi Vesanen x  

     CS  Olavi Harju x  

     CT  Erkki Iso-Markku x  

     GMT  Heikki Rautiainen   

     GLT  Jonny Paananen   

     GST  Taisto Kotila x  

Alue- ja lohkopuheenjohtajat   

     1. alue Taisto Kotila x  

         1. lohko  Markku Kauppinen  x 

         2. lohko  Juhani Laukkanen  x 

     2. alue  Tuomo Kilpinen  x 

         1. lohko  Jani Pihlajamäki  x 

         2. lohko  Anne Koivisto x  

         3. lohko  Markku Koivisto x  

     3. alue Taisto Rinne  x 

         1. lohko  Anja Kaislo x  

         2. lohko  Pia Nieminen x  

     4. alue  Ossi Väistö  x 

         1. lohko  Aimo Pessinen x  

         2. lohko  Matti Honkimäki  x 

         3. lohko  Timo Hiltunen  x 

     5. alue  Jouko Vierimaa  x 

         1. lohko  Jari Hurskainen  x 

         2. lohko  Helka Lohtander x  

Äänivaltaiset yhteensä 25  paikalla 12   

        GST ei ole vielä virallinen piirihallituksen jäsen. 
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Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat Läsnä Poissa 

     PR ja Internet:  Jari Rytkönen x  

     Metso-Leijona:  Ilkka Salonen  x 

     Nuorisovaihto, kummilapset:  Tuomo Rajala x  

     Leotoiminta:  Mauri Koskela x  

     Hyvän Päivän tapahtuma:  Mikko Kauranen x  

     Facebook ja muu viestintä:  Tuomo Kilpinen  x 

     Rauhanjuliste:  Tarja Parta  x 

     Sri Lankan Lions ystävät:  Tuomo Vartiainen  x 

     Puolisotoiminta:  Marja-Leena Kotila x  

     ARS-säätiö:  Viljo Hokkanen  x 

     Lion Quest:  Johanna Arho-Forsblom x  

     LCIF / ALERT:  Kyösti Mikkonen  x 

Toimikunta- ja työryhmäpuheenjohtajat 12   

Muut  läsnäolijat:   

   

   

   

        Läsnä yhteensä: 17 
       
Merkitään läsnäolijat tiedoksi ja todetaan, että äänioikeus on piirihallituksen jäsenillä.  Puheoikeus 
on piirikuvernöörin nimittämillä toimikuntien puheenjohtajilla ja piirin alueella asuvilla entisillä 
piirikuvernööreillä.  Läsnäolo-oikeus on kaikilla piirin Lioneilla.  Heille voidaan myöntää 
piirihallituksen päätöksellä puheoikeus. 
 
4.   Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
     Todettiin, että kokouskutsu ja esityslista on toimitettu kaikille piirihallituksen jäsenille  
      sähköpostitse 10.11.2018, kaksi viikkoa ennen kokousta. Kokouksen esityslista on ollut 
      nähtävissä myös piirin kotisivuilla Jäsenet-osiossa. 
      Ehdotus:  Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
      Päätös: Kokous todettiin laillisesti kokoonkutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
5.   Esityslistan hyväksyminen 
      Ehdotus:  Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 
      Päätös: Hyväksyttiin Jari Rytkösen lisäyksellä kohtaan 19. että seuraavassa piirihallituksen  
      kokouksessa esitetään piirihallituksen jäsenmäärän lisäämisestä. Päätös vuosikokouksessa.     
 
6.   Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
      Valittiin kaksi piirihallituksen jäsentä pöytäkirjantarkastajiksi ja he toimivat tarvittaessa myös 

       ääntenlaskijoina. Pöytäkirjan kopio toimitetaan piirihallituksen jäsenille hyväksynnän jälkeen 
       heidän sähköpostiosoitteisiinsa. 
       Päätös: Valittiin Helka Lohtander ja Olavi Vesanen 
 
7.  Piirin toiminta, jäsenkasvu ja koulutussuunnitelmat 
     DG Mauri Koskela esitteli GLT Jonny Paanasen koulutussuunnitelmaa, jossa todetaan, että  
     koulutus kohdennetaan keskeisiin klubivirkailijoihin. Koulutusta on jo toteutettu syksyn  
     piirifoorumissa ja jatketaan keväällä vuosikokouksessa. Hajautettua koulutusta toteutetaan, 
     mikäli osallistujia ilmoittautuu vähintään kymmenen. Kansainvälisen päämajan asettaman  
     tavoitteen mukaan piirissä tulisi kouluttaa kauden aikana reipas 300 Lionia.  Tavoite sisältää 
     piirin järjestämän koulutuksen sekä klubien omat koulutukset. 
     Piirin jäsenmäärä on 1355, se on pienentynyt kauden alusta 18 Lionilla. Jokaisessa Suomen 
     piirissä jäsenkehitys on laskeva. Kuvernöörineuvostossa tästä asiasta on keskusteltu. On  
     esitetty, että tilanteeseen voi vaikuttaa jäseniltä kerättävät maksut, kesken kautta tulevat uudet  
     haasteet ja etenkin johtavassa asemassa olevien työmäärän lisääntyminen. 
     Jari Rytkönen sanoi, että jäsenmäärän pieneneminen on johtanut siihen, että jo viidessä  



     piirissä jäsenmäärä on liian pieni ja tämä johtaa tulevaisuudessa piirien yhdistämiseen. Hän 
     jatkoi, että naisten pieni määrä Lioneissa on Suomen heikkous. Yleinen, laaja,käsitys on, että  
     naiset piristävät Lions toimintaa.  
     Taisto Kotila sanoi, että klubeissa toimivia jäseniä on vähän verrattuna toimimattomiin. Jos tätä 
     suhdetta saataisiin paremmaksi, se parantaisi klubien toimintaa ja auttaisi jäsenhankinnassa.  
     Hän sanoi, että aikaisemmin on perustettu koulutus- ja jäsentiimit. Koulutustiimi: 1.VDG ja Apj:t, 
     ja jäsentiimi: 2.VDG ja Lpj:t. Taisto Kotila kaipasi tiimien toimintaa.  
     DG Mauri Koskela lupasi järjestää loppuvuodesta jollakin tavalla kokouksen G-miesten (GST,  
     GMT, GLT) kanssa. 
     Erkki Iso-Markku sanoi, että Lions toimintaan on tullut liikaa raportointia ja muuta, joka haittaa 
     pääasiaa eli palvelutoimintaa. 
     Kysyttiin miten piirissä on myyty joulukortteja ja arpoja. Asiasta ei vielä ole tietoa, koska  
     tilastoja ei ole.  
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
8.  Ensi vuoden virkailijatilanne 
     Katsottiin tämän hetken lista tulevan kauden virkailijoista. Piirihallituksen jäsenistä puuttuu  
     2.VDG, CS ja lähes kaikki Apj:t ja Lpj:t.  Aluefoorumien jälkeen tämä nimilista varmasti 
     täydentyy. 
     Toimialajohtajissa Rauhanjuliste henkilö puuttuu ja muutaman kohdalla jatko on varmistettava. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 
9. Tilinpäätös, toiminnantarkastajien lausunto, toimintakertomus 
     Edellisessä piirihallituksen kokouksessa 18.8.2018 hallituksen jäsenet allekirjoittivat  
     tilinpäätöksen. CT Erkki Iso-Markku luki toiminnantarkastajien lausunnon.  
     IPDG Olavi Vesanen esitteli toimintakertomuksen 2017-2018. Hän on pyytänyt toimijoilta  
     materiaalia kertomukseen. Jos materiaalia tulee, ne lisätään kertomukseen. Toimintakertomus 
     lähetetään sähköpostin välityksellä piirihallituksen jäsenille luettavaksi.  Kommentit,  
     täydennykset ja muutos ehdotukset suoraan IPDG Olavi Vesaselle. 
     Ehdotus: Tilinpäätös lähetetään piirin vuosikokoukseen vahvistettavaksi, toimintakertomus  
     merkitään tiedoksi 
     Päätös: Ehdotus hyväksyttiin. 
 
10.Piirihallituksen toiminta 
     Johanna Arho-Forsblom esitteli uutta toimintaa: Leijonat puhtaiden vesien puolesta. Hanketta  
     tehdään yhteistyössä koulujen kanssa, haastetaan mukaan piirin leijonat ja Leot ja tehdään  
     yhteistyötä myös yritysten kanssa. Tätä suunnitelmaa hiotaan vielä yhdessä ”Leijonat  
     puhtaiden vesien puolesta / SEA – Quest” hanketiimin vesi-idea-labrassa ja LQ-työryhmässä. 
     Piiriin oli tarjolla vesi-idea-labran ideapalaveri 10. tai 11.12.2018, mutta tästä todettiin, että  
     aikataulu on liian tiukka ja palaveri pidetään alkuvuonna 2019. Hankkeesta tullaan lähettämään  
     tietoa ja ohjeita kouluille. 
     Erkki Iso-Markku sanoi, että jos hanke tarvitsee rahaa, niin siitä on tehtävä esitys 
     piirihallitukselle. Hän jatkoi, että nyt ARS:n avustuskohteena on myös ympäristönsuojelu ja 
     tässä on kaikki kohteet mukana. 
     Markku Koivisto sanoi, että jokainen voi miettiä miten toimia, jotta suojelee ympäristöä ja  
     vähentää kuormitusta. 
     Anja Kaislo sanoi, että puhtaat vedet on tärkeä asia ja tässä asiassa nuorten oppiminen on  
     tulevaisuutta ajatellen tärkeää. 
     Jari Rytkönen esitti, että piiristä pitäisi löytää optikko, joka tarkistaisi luovutetut silmälasit.  
     Laseja voitaisiin toimittaa esim. Espanjaan.  
     Toimitetut toimintakertomukset on luettavissa piirin sivuilla Jäsenille-osiossa. 
     Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
     Päätös: Merkittiin tiedoksi 



 
11. Taloustilanne 
      Piirin rahastonhoitaja esitteli nykyisen taloustilanteen, hallintotilillä 14925,84 €  ja              
      aktiviteettitilillä 14142,94 €   Aktiviteettitilin rahat menevät Uuraisten 2019 nuorisoleirin 
      kuluihin. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
12. Hyvän päivän Leijonamarssin kustannukset 
      Leijonamarssin kustannukset (klubien nimikyltit, ym..) olivat 304,79 €  
      Ehdotus: Piiri maksaa kustannukset 
      Päätös: Piiri maksaa 
 
13. Piirihallituksen Pikkujoulu-kokouksen ruokailu 
      Ehdotus: Tilaisuuteen osallistujat maksavat 15 € /henkilö ja piiri maksaa loput. 
      Päätös: Piiri maksaa 
 
14. Melvin Jones-jäsenyydet, tilanne 
      Klubit maksavat kaikki maksut LCIF:n tilille jäsenyydestä aiheutuvista kuluista. 
      Jari Rytkönen sanoi, että piirin tilillä on LCIF rahaa 3000 $. Hän sanoi, että rahat on käytettävä 
      muuten ne menevät LCIF:n kassaan. Hän esitti, että klubit voisivat hakea Melvin Jones 
      hakemukseen piiriltä 500 $ ja maksaisivat itse loput. Näin saataisiin kuusi uutta Melvin Jones 
      jäsentä piiriin. Tästä rahan käytöstä on tehtävä esitys seuraavaan piirihallituksen kokoukseen. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
15. Arne Ritari-killan jäsenyydet, tilanne 
      Klubi maksaa Arne Ritari-säätiön tilille jäsenmaksun säätiön sivuilla olevan ohjeistuksen  
      mukaisesti. 
      Arne Ritatari-jäsenyyksiä on piiriin tulossa. 
      Erkki Iso-Markku sanoi, että ARS-säätiöllä on rahaa ja toivoi runsaasti hakemuksia klubeilta. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
16. Aluefoorumit 
      Aluefoorumit järjestetään viikolla 48  Kaikki viisi aluefoorumia pidetään, jokaiselta Apj:ltä on  
      tullut esityslista. Nyt on niin, että tiistaina 27.11.2018 pidetään neljä foorumia, joten vain  
      kolmessa on kuvernööri paikalla. Neljänteen, 1.alueen Toivakkaan, menee CS. Jatkossa 
      pohditaan, miten nämä päällekäisyydet voitaisiin estää. On esitetty, että nämä syksyn 
      aluefoorumit voisivat olla aikaisemmin. Erkki Iso-Markku sanoi, että asiassa on kuunneltava 
      kentän mielipidettä. Ensi syksyn aikataulua pohtii tuleva kuvernööri Heikki Näsi.   
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi 
 
17. Klubivierailut 
      DG Mauri Koskela esitti klubivierailujen nykyisen tilanteen. DG Mauri Koskelalla vielä 10 
      vierailua, 1.VDG Heikki Näsillä 10 vierailua, 2.VDG Erkki Mäntylä on tehnyt kaikki vierailut. 
      Ehdotus: Merkitään tiedoksi 
      Päätös: Merkittiin tiedoksi  
 
18. Piirihallituksen kokoukset ja muut tapahtumat kaudella 2018-2019 
            Työvaliokunnan kokoukset             Piirihallituksen kokoukset 
             22.1.2019   GoToMeeting               09.2.2019    Matara 
             20.3.2019   GoToMeeting                 30.3.2019    Matara 
                 5 / 2019     vaihtokokous 



      Aluefoorumit:       vko  48 /2018   Apj:t  vastaavat 
                                     vko  10 /2019   Apj:t  vastaavat 
 
      Lions-juhla:   9.3.2019  Nikolainsali,  Jyväskylä 
      G-piirin vuosikokous:   13.4.2019   Mänttä-Vilppula 
      Suomen Lions-liiton vuosikokous:   7. - 9.6.2019  Kalajoki  
 
19. Muut esille tulevat asiat 
      Jari Rytkönen esitti, että vuosikokous olisi sääntömuutoskokous. Sääntöjä muutettaisiin niin, 
      että piirihallituksen jäsenmäärää lisättäisiin ainakin kahdella, GST ja LCIF henkilöt mukaan  
      piirihallitukseen. Tästä on ilmoitettava kokouskutsussa. 
      Erkki Iso-Markku sanoi, että piirihallituksen kokousta 6.4.2019 on siirrettävä viikolla 
      aikaisemmaksi. Hän sanoi myös, että alustavaa talousarvio esitystä käsitellään  9.2.2019 
      piirihallituksen kokouksessa. 
      Markku Koivisto esitti moitetta Liiton toimistolle, koska sieltä ei toimitettu Leijonamarssille 
      tilattua materiaalia, ilmapallot ym..  Hän sanoi myös, että nyt Lions toimintaa haittaa tilanne, 
      jossa on 90 % byrokratiaa ja 10 % toimintaa, pitäisi olla 30 % byrokratiaa ja 70 % toimintaa. 
      Hän esitti myös, että pitäisi olla toimikunta, joka tutkisi millainen toiminta tänä päivänä  
      kiinnostaa ihmisiä. 
      LC Uurainen palkittiin piirin parhaana klubina LCI 100-v kampanjan toiminnasta. Klubi 
      osallistui 100 % kaikkeen toimintaan: nuoriso, näkö, nälkä, diabetes ja perinne projekti. Klubi  
      sai kunniakirjan ja kaikki jäsenet pinssit.  Palkinnot toimitti piirin LCI 100-v koordinaattori  
      Pertti Jämsen. 
           
20. Rauhanjulistekilpailun piirin voittajatyön valinta 
      Kilpailuun tuli kahdeksan työtä. Paras työ valittiin äänestämällä, myös puolisot osallistuivat  
      äänestykseen. Parhaan työn toimitti LC Uurainen. Työn oli tehnyt Hirvasen koulun 6. luokan  
      opiskelija Jasu Laitinen. 
      Ehdotus: Paras työ valitaan ja lähetetään moninkertaispiirin kilpailuun. 
      Päätös: Ehdotus toteutettiin 
 
21. Kokouksen päättäminen 
      DG Mauri Koskela päätti kokouksen klo 17.50 
 
      Vakuudeksi 

     

 


